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Zápis z jednání Místopisné komise Rady HMP, které se konalo dne 20.10. 2021 
od 16.00 hodin, v Jungmannově ulici č.35 (Škodův palác), ve druhém poschodí, 
dveře č.  229.  
 

Zpracoval Ing. Peterka  Počet stran 2 
 

 Datum 25. 10. 2021 

 

 
 

1. 
Po uvítání přítomných paní předsedkyní představil pan Ing. Šíma Ing. Martina 
Fafejtu, vedoucího Odboru městské dopravy pid  a požádal přítomné o vyslovení 
souhlasu s jeho přítomností. Všichni přítomní vyslovili souhlas. 

 

2. Pan Ing. Fafejta v krátké přednášce seznámil přítomné s problematikou názvů 
zastávek městské veřejné dopravy. Zdůraznil, že názvy jsou důležitou součástí 
informačního systému městské hromadné dopravy a hrají důležitou roli při 
tvorbě jízdních řádů. Ing. Fafejta rozdal písemný materiál nad kterým byla 
zahájena všeobecná diskuse. V diskusi   byla zdůrazněna důležitost jednotného 
názvosloví konečných zastávek, problematika návaznosti názvů zastávek 
povrchové dopravy na názvy zastávek metra, sporná informační hodnota názvů 
některých zastávek metra (Malostranská, Hradčanská) a další problémové 
oblasti názvosloví zastávek městské hromadné dopravy. Na závěr členové 
komise přislíbili do příští schůzky podrobně prostudovat obdržený materiál s tím, 
že začátkem příštího roku se bude v diskusi pokračovat a k jednotlivým 
oblastem budou vyslovena konkrétní doporučení. 

 

3. Paní předsedkyně informuje o tom, že se Ing. Arch. Žaloudek omlouvá, a proto 
se projednání diskuse k pojmenování v lokalitě bývalého nákladového nádraží 
Žižkov odkládá. 

 

4. K návrhu na přejmenování zastávky metra (I.P.Pavlova) a na vzájemnou 
výměnu názvů dvou náměstí (I.P.Pavlova a Hejrovského) vyslovuje komise 
nesouhlas. Komise považuje návrh za nedostatečně odůvodněný. 

 

5. Komise se vrací k problematice pojmenování nové ulice v Běchovicích (bod 8. 
zápisu z minulé schůzky). Podle nejnovějšího zjištění nelze pojmenování řešit 
prodloužením Bezděkovské a to z toho důvodu, že proti původnímu předpokladu 
nebude komunikace z majetkoprávních důvodů v dohledné době propojena. Ing. 
Peterka proto navrhuje vrátit se k návrhu městské části „Jižní svah“. Ing. Šíma 
naproti tomu předkládá svůj protinávrh „Nad věžovým vodojemem“. Po krátké 
diskusi komise podpořila návrh městské části „Jižní svah“. 

 

6. K žádosti městské části Praha-Slivenec o zrušení západní části ulice Za křížkem 
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komise i po obdržení informace o výsledku zkoumání na místě samém odmítá 
zrušení západní části předmětné ulice do té doby, než budou známy okolnosti 
zániku komunikace, která v těchto místech od nepaměti byla, zejména 
v souvislosti s výstavbou domu čp. 1163. Za současné situace nemůže komise 
zodpovědně zaujmout stanovisko. 

 

7. Ing. Peterka podává informaci k návrhu na pojmenování ulice v Nedvězí, kde 
komise doporučila proti návrhu městské části Nad Mejtem použití spisovného 
tvaru Nad Mýtem. Ing. Peterka informuje v tom smyslu, že objevil ve stabilním 
katastru z roku 1842 v předmětné lokalitě název pozemkové tratě Nad Mejtem. 
Názor komise je ten, že bychom se měli řídit historickým názvem a 
„neopravovat“ jej do spisovné podoby. Komise proto podpoří název „Nad 
Mejtem“.  

 

 

8. Komise po krátké diskusi doporučuje návrh na prodloužení ulice U Vizerky 
západním směrem, předložený do různého, odložit do příští schůzky. Ing. 
Peterka prozkoumá odůvodněnost návrhu na místě samém. 

 

9. Příští schůzka se bude konat 8. prosince 2021. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


